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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (l)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszteréhez
,,Falco gyár: eleget tettek-e az alapvető jogok biztosa felszólításainak?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az alapvető jogok biztosa 2018. január 25-én hozta nyilvánosságra azt a jelentését, amelyben
felkéri az emberi erőforrások miniszterét, hogy a minisztérium szakemberi vizsgálják meg a
szombathelyi Falco-gyár különböző - zaj, por, bűz, füst - kibocsájtásait. Az alapvető jogok biztosa
arra is felkérte a minisztert, hogy ha szükséges, az egészségügyi határértéket is módosítsák.

Fentiek alapján kérem, hogy az alábbi kérdésekre szíveskedjen válaszolni:

1. Az alapvető jogok biztosának jelentése alapján milyen gyakoriságú a szombathelyi Falco
gyár zajmérése, illetve az eddigi zajmérések milyen eredményekkel zárultak?

2. Az alapvető jogok biztosának jelentése alapján elvégezték-e a porkoncentráció mérését?
Amennyiben igen, akkor melyek a legutolsó mérések eredményei?

3. Az alapvető jogok biztosának jelentése, illetve az elkészült mérések eredményei alapján
milyen szabályozási módosításokat tervez a minisztérium?

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2018. augusztus 27.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)


